

# CaReFoAfrica:

## Capacity Building for Climate-Resilient Food Systems in Africa

Climate change has massive impacts on the agricultural sector in Africa. The problems of climate change affecting the sustainability of the agricultural sector and food security in Africa are urgent and complex.

The CaReFoAfrica project aims to build human capacity in the field of climate change mitigation and adaptation in the agricultural sector of Africa. The project provides mobility scholarships for African M.Sc. and Ph.D. students, for trainees and university staff members to study, learn and conduct research abroad. The project offers a wide range of exciting academic courses at 6 African universities.



International exposure



Climate-resilient food systems



Cultural diversity



Building networks



Career advancement



Excellence in research

€1.79

million budget

± 50

scholarships

4yrs

2024 - 2027

7

partners



Outstanding teaching and learning

“through education and exposure, we build **future leaders in Africa.**”

For more information on scholarship opportunities and to apply, visit: [www.carefoafrica.org](http://www.carefoafrica.org)



carefoafrica  
building leaders

## CaReFoAfrica:

### CapRenforcement des capacités pour des systèmes alimentaires résilients au climat en Afrique

Le changement climatique a des conséquences massives sur le secteur agricole en Afrique. Les problèmes du changement climatique affectant la durabilité du secteur agricole et la sécurité alimentaire en Afrique sont urgents et complexes.

Le projet CaReFoAfrica vise à renforcer les capacités humaines dans le domaine de l'atténuation et de l'adaptation au changement climatique dans le secteur agricole africain. Le projet offre des bourses de mobilité aux étudiants africains pour des études de master et doctorat. Il offre également des bourses de mobilité aux stagiaires et personnel universitaire pour des séjours d'étude, de stage, et de recherche à l'étranger. Le projet propose un large éventail de cours académiques passionnants dans 6 universités africaines.



Exposition internationale



Des systèmes alimentaires résilients au climat



Diversité culturelle



Construire des réseaux



L'avancement de carrière



Excellence en recherche

€1.79

million budget

± 50

scholarships

4yrs

2024 - 2027

7

partners



Un enseignement et un apprentissage exceptionnels

“ Grâce à l'éducation et à l'exposition, nous formons les **futurs leaders en Afrique.** ”

Pour plus d'informations sur les opportunités de bourses et pour postuler, visitez: [www.carefoafrica.org](http://www.carefoafrica.org)



carefoafrica  
building leaders